
Olot prioritzar� la seguretat al correbou de la Festa

El ple va debatre la tradici� del correbou i ERC es va mantenir en l'opci� de

deixar-lo de fer

OLOT | X.VALERI

L'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas (CiU), va anunciar que prioritzar� la seguretat en la concessi� de

l'organitzaci� del correbou. El batlle va explicar-ho en el decurs del darrer ple, quan va donar compte de

l'aprovaci� del plec de cl�usules econ�miques per a l'organitzaci� del correbou. La regidora de Lleure, Maria del

Mar Roca (CiU), va def inir el correbou com un esdeveniment tradicional.

La tradici� exposada per Roca, va ser q�estionada pel por taveu d'ERC, Pere G�mez, "el fet que s'hagi celebrat

en les darreres d�cades no li posa l'etiqueta de tradicionalitat", va dir. El por taveu republic� es va reiterar en la

contrarietat del seu grup envers el correbou. G�mez va def inir el motiu perqu� "el considerem un espectacle

taur�".

Va considerar que el moment de l'aprovaci� de la Llei d'Espectacles Taurins era el moment adient per  deixar

de fer el correbou. "En tot cas, posar un bou en mig d'una pla�a plena de gent per fer no se sap ben b� qu�, no �s

un acte educatiu", va dir. Pere G�mez va recordar que, a pesar de ser una posici� poc popular, ERC mant� la

posici� de deixar-los de fer.

El regidor de PxC, Ignasi Mulleras, va explicar que el seu grup sempre estar� a favor de les tradicions

catalanes. Va posar els correbous entre els costums generacionals catalans. Va recordar que va ser l'�nic

regidor present a la llotja d'autoritats. "�s la dicotomia entre l'Olot of icial i el real", va dir.  "�s que les autoritats

per les festes anem a baix, entre la gent", va contestar, Josep Guix (PSC). El por taveu socialista va def inir el

correbou com una celebraci� tradicional.

L'alcalde va acabar af irmant que no tots els regidors de CiU veuen b� el correbou.
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